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Skolebestyrelsesmøde 
 

Sydskolen tirsdag den 29. oktober 2024 kl. 19.00 – 20.30  
på Sæbygårdskolen 

 

 Referatet skrives i denne blok under 

den tekst som uddyber punktet. 

Deltagere  
 
 

Søren Hejgaard (skoleafdelingsleder) 

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder) 

Tim Terkelsen (pædagogisk leder) 

Kristian Vilsen (skoleafdelingsleder) 

Hanne Munk (skoleleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

Heidi Brander Thomsen (suppleant) 

 

Forældrerepræsentanter:  

Henrik Møller Mellergaard 

Annette Nielsen  

Ida Østergaard (afbud) 

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Betina Munk (afbud) 

Natasja Schebye Kolind (afbud) 

 

Elevrepræsentanter:  

Signe Christensen, 8.B 

Kamilla Pillsburg, 9.A. 

 

1) 
Velkomst og velkommen til ny 
skoleafdelingsleder 
Velkomst til elevrepræsentanter 
 
Godkendelse af dagsorden 
 
 

Dagsorden godkendt 
 
Ny afdelingsleder Kristian Vilsen præsenterede 
sig. 
 
Elevrådsrepræsentanterne Signe og Kamilla 
præsenterede sig 

2) 
Eventuelt 
 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

Intet til evt. 

3) 
Informationer fra 

- Skoleledelsen 

Henrik: 
Henrik har kun hørt godt om starten med den nye 
afdelingsleder på Sæbygårdskolen 
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- Skolebestyrelsesformanden 
Medarbejdere 

- Elevråd 
 
Nyt fra hver skole 

- Stensnæs 
- Sæby 
- Sæbygård 

 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

 
Sæby Skole:  
Projekt på 2. årgang med foreningslivet i idræt. 
Samarbejdet bydes velkommen, da det giver god 
sparring, og børnene bliver introduceret for de 
forskellige foreninger i lokalsamfundet. 
Musikskolen har budt ind med co-teaching i musik 
og har igangsat et projekt i SFO med 3. klasse 
omkring et blæseorkester. Det har været et ønske 
fra skolen, at de mindre foreninger blev 
præsenteret for børnene. 
 
Stensnæsskolen:  
Der er ansat en ny medhjælper til skole og SFO, 
som bliver taget godt imod. Det glæder 
afdelingen. 
 
Sæbygårdskolen:  
Der er blevet lavet en ny gårdhave på skolen, 
som skal bidrage til billedkunst med årets gang 
med blomster. 9. årgang starter i praktikforløb i 
næste uge. Der støttes op om de elever, som har 
haft svært ved at finde praktikpladser. 
 
Hanne:  
Ledelsen glæder sig over at være fuldtallige i 
ledelsesteamet, og opgavefordelingen er på plads 
med mulighed for justeringer. Onsdag skal hele 
personalegruppen til oplæg på Sæbygård ved 
David Graae, som omhandler ”de høje 
følelsesmæssige krav”. Reminder om dialogmøde 
med skolebestyrelserne d. 26/11 kl. 19.00-21.00 
på Strandby Skole. 
Der har været en proces i dag med de berørte 
elever efter aflysningen af skolepatruljeturen. 
Beslutningen synes dog at være omstødt lige 
inden bestyrelsesmødet, men dette er ikke 
bekræftet. 
 
Elevrådet:  
Signe beretter om kommende drøftelser i 
elevrådet: 

• At lejrskolen er blevet begrænset til 4 dage 
fra 5 dage. 

• Der er et ønske om nye elevmøbler til 9. 
klasserne, da de nuværende er slidte. 

• Der er et ønske om mere udeliv, og et 
forslag går på evt. skaterramper. 
Punkterne vil blive drøftet fremadrettet i 
elevrådet. 

 
Iben:  
Ønske om at der blev informeret tydeligt ud om 
fordeling af ledelsens ansvarsområder.  
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Hanne:  
Fordelingen blev informeret ud i forbindelse med 
efterårsbrev, hvor der fulgte bilag med. Vigtigt at 
vi kommunikerer rettidigt med hinanden, så der 
kan rettes op, når og hvis det er nødvendigt.  
 
Ulla:  
Der er store forventninger til oplægget onsdag, 
hvor der forventes lavpraktiske værktøjer til brug i 
hverdagen. 

4) 

Høringssvar  
Køreplansåret 2025/26 
Materiale udsendt pr. mail 9. oktober 2024 

Vi har erfaring med, at der kun kører få eller ingen 
med lokalrute i Stensnæs med afgang mandag kl. 
13.30. Dette vil komme med i høringssvaret. 
 
Vi forsøger at lave et høringssvar velvidende, at vi 
endnu ikke har fået den vejledende timeplan, som 
vil være medafgørende for planlægning af skema 
til kommende skoleår. 
 
Det opleves at skolebusserne ikke benyttes i 
samme grad fra Stensnæsskolen samt SFO. 

5) 
Princip for klassedannelse 
Princip for klassesammenlægning 
(eksisterende medsendt som bilag) 
 

Hanne foreslår at slå de 2 principper sammen til 
ét princip. 
Forslag går desuden på, at korte princippet ned, 
så procedure tages ud, og der i stedet er fokus på 
afsnittet om ”klassedannelse i ”Princip for 
klassedannelse”. 
 
Det besluttes at der tages udgangspunkt i 
”Principper for klassedannelse”. 
Ledelsen reviderer og tager et forslag med til 
næste møde til evt. godkendelse. 
 
Der ønskes tilføjet i principperne vedr. samlæste 
klasser, så der tilstræbes den mest 
hensigtsmæssige samlæsning. 

6) 
Trivselspolitik/antimobbestrategi 
(eksisterende medsendt som bilag) 

Hanne foreslår, at trivselspolitikken tages på 
dagsorden på et senere SKB-møde, da der på 
skolerne lige nu er fokus på det nye børnesyn. 
 
Det noteres at politikken er gennemgået og rettet 
med logo osv., og revideres i kommende skoleår. 
Trivselspolitikken udsendes sammen med 
referatet. 

7) 
Trafiksikkerhed i skoletiden  
(brug af cykelhjelm på rampe og cykeltur) 
Drøftelse fra sidste møde 

Ledelsen udarbejder forslag til en 
trafiksikkerhedspolitik eller anden form til næste 
SKB-møde. 
 

Indkomne punkter til drøftelse på næste 
møde. 
 

Trafiksikkerhed og klassedannelse 
Mad og måltider 

 


